
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 30. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1283
Under henvisning til svar på spørgsmål S 1578, bedes ministeren oplyse, om
ministeren finder, at det giver mening at bruge mange skattekroner på at få
afdækket de ledelsesmæssige problemer, som der har været i PET, når kon-
sekvensen alene er, at de personer, som har været anledning til de ledelses-
mæssige problemer, bliver tilbudt andre topstillinger på ministerens område,
ex. som vicedirektør i Udlændingestyrelsen og som kommitteret hos Rigspoli-
tiet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand

1/1

Retsudvalget 2013-14
REU Alm.del  Spørgsmål 1283
Offentligt


